

致：廣發證券(香港)經紀有限公司(「貴公司」)
 To: GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited (the “Company”)

貨幣兌換指示

Currency Conversion Instruction

本人/本公司，以下簽署者，謹此授權 貴公司從本人/本公司的帳戶進行下述貨幣兌換，並明白待有關指示一經 貴公司接受或處理便不能撤銷：-

I/ We, the undersigned, hereby authorize the Company to make currency conversion from my/ our Account as stated below, and understand that such an instruction is **not revocable** once accepted or processed by the Company:-

帳戶號碼: Account Number:	帳戶姓名: Account Name:
聯絡電話: Contact Number:	日期: Date:

兌出幣種 **Converted FROM the following currency:**

兌入幣種 **Converted TO the following currency:**

請選擇 Please select:

- 港元 HKD 英鎊 GBP
 美元 USD 歐羅 EUR
 人民幣 CNY 加拿大元 CAD
 日圓 JPY 澳元 AUD
 新加坡元 SGD 其他 Others _____

請選擇 Please select:

- 港元 HKD 英鎊 GBP
 美元 USD 歐羅 EUR
 人民幣 CNY 加拿大元 CAD
 日圓 JPY 澳元 AUD
 新加坡元 SGD 其他 Others _____

兌出金額 Amount Converted From* / 兌入金額 Amount Converted To*: _____

兌出全部餘額 Convert From All Balance / 兌入全部清算金額 Convert To All Settlement Amount

*注：此金額將根據指示與另一已選幣種進行同等幣值換算。

Note: The amount will be converted to the currency as per instructed with equivalent value.

客戶簽名:
Signed by Client

只供內部使用 For Internal Use Only
匯率 Exchange Rate:
相應兌換金額 Corresponding Converted Amount:
信貸部審批 (如需要) Reviewed by Credit Dept. (if needed)

X _____

我司截止時間為每天中午 12:00 正。任何中午 12:00 正後收到的外幣兌換指示將在下一個工作日執行。
 The cut-off time for same day processing of currency conversion instruction will be at 12:00 noon on each business day.
 Otherwise, the instruction will be processed on the next business day.

For Internal Use Only	Settlement			Customer Service	RO
Verification Steps	Signature Verified	Inputted	Checked	Verbal Verified (if necessary)	Approved (if necessary)
Signature/Date					